



Pièces	<b>15 Pièces</b>
Superficie	<b>500 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>84202938</b>
Prix	<b>2 200 000 €</b>

Antibes

Maison à vendre (06600)

Exclusivite. Magnifique propriété à rénover idéalement située au cœur d'antibes, 150 M de la mer et des plages de sable. Cette résidence offre une surface habitable 447 mètres carrés, répartie en quatre lots avec ses propres accès :lot n1 : maison de maître surélevée avec jardin, comprenant 170 mètres carrés habitables, 60 mètres carrés de dépendances, un garage de 30 mètres carrés, et une cuisine d'été de 25 mètres carrés équipée d'un vrai barbecue. Le jardin, d'une superficie d'environ 400 mètres carrés, offre la possibilité d'y installer une piscine/jacuzzi. Lot n2 : appartement de cinq ...

*Exclusive, exceptional property to renovate located in the heart of Antibes, 150 m from the sea and sandy beaches. The living area is about 400 sqm and consists of four units:Unit 1: A master house on a raised ground floor with 170 sqm, a 60 sqm addition space , a 30 sqm garage, and a 25 sqm summer kitchen with a real barbecue.Unit 2: A 5-room apartment on the first floor with 136 sqm, a 40 sqm terrace, and a 5 sqm balcony.Unit 3: A 3-room pavilion on the ground floor with 50 sqm, plus the possibility to create 2 parking spaces.Unit 4: A 28 sqm studio on the first floor with a fireplace.This ...*

## COLDWELL BANKER STANDING REALTY

11 rue Chauvain - 06000 NICE

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

